
Commissie 
Duurzaamheid & Bereikbaarheid

Besluitenlijst

Deze besluitenlijst wordt na de vergadering door de griffie verzorgd en bevat de politieke conclusies en 
toezeggingen van de vergadering, voor wat betreft de punten die op de agenda stonden. Deze besluitenlijst wordt 
verspreid onder de raadsleden, commissieleden, de leden van het college van burgemeester en wethouders en 
andere belangstellenden binnen de organisatie. Voor deze agendapunten wordt, naast de besluitenlijst, ook een 
verslag gemaakt. Nadere inlichtingen kunnen worden ingewonnen bij de griffie, 
tel. 6292479 en email griffie@hilversum.nl

25 september 2019
Agendapunt Advies van de commissie

1. Vaststellen agenda De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.
2. Mededelingen van de voorzitter Geen.
3. Toezeggingen college, 

prioriteiten- en 
verplichtingenagenda

Geen vragen of opmerkingen.

4. Vaststellen verslag commissie 
Verb.pp. en D&B d.d. 28 
augustus 2019

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

5. Mededelingen van en vragen aan 
de wethouder A.J. Wolthers

Bij dit agendapunt is een inspreker die over een niet-geagendeerd 
onderwerp het woord voert, namens de Stichting Betrokken 
Omwonenden Busremise Hilversum.

Voor de de inspraakbijdrage wordt verwezen naar de door de 
inspreker toegezonden stukken en het schriftelijke- en audioverslag 
van de vergadering, dat op de website wordt geplaatst.

6. Vooruit- en terugblik regionale 
aangelegenheden

Geen opmerkingen.

7. Bestuurlijk Plan van Aanpak 
Mobiliteitsvisie/Programma 
Mobiliteit

Wethouder Wolthers geeft aan veel goede suggesties te hebben 
gehoord en zal de commissie uitnodigen om deel te nemen aan een 
informeel overleg, vergelijkbaar met dat van het Arenapark.

Advisering:
De woordvoerders hebben het college inhoudelijk geadviseerd en 
het onderwerp is voldoende besproken. Het college kan verder 
gaan met het plan.

8. Mededelingen van en vragen aan 
wethouder Kastje

Wethouder Kastje beantwoordt de vragen van de PvdA over 
zwerfafval bij ondergrondse containers in Hilversum.

Voor de beantwoording van de vragen, wordt verwezen naar 
het schriftelijke verslag van de vergadering. Ook wordt het 
audioverslag op de website bij de vergadering geplaatst.

9. Vooruit- en terugblik regionale 
aangelegenheden

De wethouder deelt mee dat er Regionaal stappen zijn gezet in de 
Energietransitie als het gaat om bundelen van energiediensten en 
de Regio heeft daarvoor ook subsidie van de provincie gekregen.

10. Verbetering kwaliteit 
natuurgebieden Anna’s Hoeve en 
Monnikenberg (Geagendeerd op 
verzoek van HvH)

Bij dit onderwerp voert een inspreker het woord namens de 
Vereniging tot Behoud van Anna’s Hoeve e.o. 

Advisering:
Geconcludeerd wordt dat het onderwerp voldoende is besproken en 
dat er binnenkort een gesprek plaatsvindt tussen de Provincie en de 
Vereniging. Hoewel er een spanning staat op de bestuurlijke en de 
juridische werkelijkheid, kan de wethouder daarna bezien of hij 
eventueel informeel iets voor de verhoudingen kan betekenen als 
dat nog nodig is. De fracties die dat willen, kunnen hun provinciale 
netwerk gebruiken om aandacht te vragen voor dit onderwerp.


